



# Protokoll Vårterminsmöte 2023

Tid: Måndag 15 maj 2023 kl. 17.15(..)

Plats: Kårhusets aula

§	Ärende	Åtgärd	Bilaga
<b>§0</b>	<b>Genomgång av mötesteknik och mötesformalia</b>	<b>Information</b>	<b><a href="#">1</a></b>
	Talman Carl Bergquist går igenom mötesformalia kl. 17.24.		
	Talman Carl Bergquist informerar om att alla som närvarar på hela mötet kommer få ett ölglas, denna gången ett speciellt ölglas, till ära av Maskinsektionens 60-årsjubileum.		
<b>§1</b>	<b>TFMÖ</b>	<b>Ordningsfråga</b>	
	Talman Carl Bergquist förklarar mötet öppnat kl. 17.29.		
<b>§2</b>	<b>Val av mötessekreterare</b>	<b>Ordningsfråga</b>	
	Talman Carl Bergquist yrkar på <i>att</i> välja Stina Andersson till mötessekreterare.		
	Mötet beslutade <i>att</i> bifalla yrkandet.		
<b>§3</b>	<b>Val av två justeringsmän tillika rösträknare</b>	<b>Ordningsfråga</b>	
	Talman Carl Bergquist yrkar på <i>att</i> välja Johanna Schedin och Emanuel Edelstam till justeringsmän tillika rösträknare.		
	Mötet beslutade <i>att</i> bifalla yrkandet.		
<b>§4</b>	<b>Fråga om mötets behöriga utlysande</b>	<b>Ordningsfråga</b>	
	Talman Carl Bergquist yrkar på <i>att</i> mötet är behörigt utlyst.		
	Mötet beslutade <i>att</i> bifalla yrkandet.		



**§5 Fastställande av föredragningslista** **Ordningsfråga** [0](#)

---

Styrelsen har lämnat in ett yrkande på att ta upp den sena handlingen *Motion angående äskning Cheermaskot* sist i mötet.

Mötet beslutade  
*att* bifalla yrkandet.

Mötet beslutade  
*att* godkänna föredragningslistan med ovanstående ändringsyrkanden.

**§6 Adjungeringar** **Beslut**

---

Talman Carl Bergquist yrkar på  
*att* *samtliga närvarande som ej är medlemmar av Maskinsektionen inom TLTH ska adjungeras med yttrande- och yrkanderätt. Vidare råder rösträtt till samtliga medlemmar av Maskinsektionen inom TLTH som är fysiskt närvarande.*

Mötet beslutade  
*att* bifalla yrkandet.

**§7 Datum för justering av protokoll** **Information**

---

Talman Carl Bergquist yrkar på  
*att* protokollet ska vara justeringsmännen till handa senast den 24 maj 2023.  
*att* protokollet ska vara färdigjusterat senast den 28 augusti 2023.  
*att* protokollet ska offentliggöras senast den 30 augusti 2023  
*att* eventuella stadgeändringar skickas till Fullmäktige på Teknologkåren senast den 6 september 2022.

**§8 Meddelanden** **Information**

---

Talman Carl Bergquist öppnar för information från Kåren. Oscar Hallstadius, Aktivitetssamordnare i Kåren informerar om Kårens verksamhet och organisation, relationen med sektionerna samt hur engagemanget i Kåren ser ut.

**§9 Verksamhetsberättelse** **Information** [2](#)

---

Sektionsordförande emeritus Melinda Allgurén presenterar verksamhetsberättelsen för verksamhetsåret 2022.



**§10 Revisionsberättelse för 2022** **Information** [3](#)

---

Revisor emeritus Arild Nilsson och Revisor emeritus Hjalmar Grip presenterar revisionsberättelsen för verksamhetsåret 2022.

**§11 Fastställande av 2022 års balansräkning** **Beslut** [4](#)

---

Skattmästare emeritus Carl-Johan Stambolovski, presenterar balansräkningen för 2022 och svarar på frågor.

Martin Plyming, PR-lök frågar hur fonderna ligger till, Carl-Johan Stambolovski förklarar att detta kan man se i balansrapporten och presenterar hur fonderna ser ut.

Talman Carl Bergquist öppnar upp för diskussion. Mötet diskuterar vilken påverkan flytten till det nyrenoverade maskinhuset kommer ha ekonomiskt framöver. Sektionsordförande Tindra Hjort yrkar på att dra ett streck i debatten.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet

Mötet beslutade

att godkänna 2022 års balansräkning.

**§12 Frågan om ansvarsfrihet** **Beslut**

---

Talman Carl Bergquist öppnar för diskussion.

Mötet beslutade

att ansvarsbefria Styrelsen 2022.



**§13 Revidering av 2023 års budget** **Beslut** [5](#)

---

Skattmästare Jonathan Johnsson presenterar Styrelsens förslag till revidering av 2023 års budget och svarar på frågor.

Johanna Schedin frågar angående budgetposten *Storskiphte*, om budgetposten är ändrad på grund av årets storskiphte, Jonathan Johnsson svarar att det stämmer. Sexmästare Jesper Olanders frågar varför budgetposten *Kvällsevent* under MEKKA ändrat namn till *Bankett*. Jonathan Johnsson förklarar att det blev förvirrande när det även hade CV-kvällar under MEKKA och därför valt att ändra namnet på budgetposten.

Talman Carl Bergquist öppnar upp för diskussion. Under diskussionen uppmärksammas att budgetposten *Inspirationsföreläsningar* i SRMs budget har tagits bort. Cajsa Svensson Ledamot i Jubileumskommittén tycker att budgetarna är som en inspiration för utskotten för vad de kan göra under ett verksamhetsår, och anser därför inte att budgeten borde tas bort. Henrik Löf, vice Skattmästare nämner att budgeten inte har använts sedan 2017. Efter diskussion kommer mötet fram till i sin helhet att borttagandet av budgetposten var ett rimligt beslut.

Mötet beslutade

att godkänna den reviderade budgeten för 2023.

**§14 Fastställande av verksamhetsplan** **Beslut** [6](#)

---

Sektionsordförande Tindra Hjort presenterar verksamhetsplanen som Styrelsen tagit fram för år 2023.

Talman Carl Bergquist öppnar för frågor.

*Mötet ajourneras i 25 minuter.*

*Mötet återupptas 19.00*



**§15 Propositioner** **Beslut** [7](#)

---

**§15.1 Tillägg i stadgan kopplat till jäv, andra läsningen** **Beslut** [7.1](#)

---

Sektionsordförande emeritus Melinda Allgurén presenterar propositionen och svarar på frågor.

Martin Plyming, PR-lök ställer frågan vem som avgör om funktionären har personliga intressen i diskussioner och beslut med utomstående samarbeten. Melinda Allgurén svarar på frågan och anser att sådana beslut är upp till styrelsen.

Det ställs frågor angående kontakt med företag där föräldrar eller kompisar är inblandade. Melinda Allgurén svarar att så länge kontakten sker mellan någon annan än de med relationer till varandra. Om man skulle vara osäker är det bara att fråga någon annan eller styrelsen, viktigt att inte ta beslutet själv i sådana situationer.

Diskussion förs kring propositionen. Henrik Löf, vice Skattmästare nämner att denna ändring inte stänger några dörrar utan det går alltid att rådfråga styrelsen.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen.

**§15.2 Stödmedlemskap, andra läsningen** **Beslut** [7.2](#)

---

Administrativt Ansvarig emeritus Elin Cardell och Administrativt Ansvarig emeritus Pontus Sjöstrand presenterar propositionen.

Diskussion förs kring propositionen. Det lyfts att vår sektion är väldigt dåliga på alumner jämfört med andra sektioner och föreslår att detta ansvaret istället ska ligga på våra alumniansvariga. Det tas även upp att just donationen kring stödmedlemskap är möjligt att fixa då detta kan läggas på budgetposten *Oförutsedda intäkter*.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen.



**§15.3 Tillägg av PBI:er och ålderskrav i stadgarna, första läsningen** **Beslut** [7.3](#)

Sektionsordförande Tindra Hjort och Styrelseledamot med Eventansvar Sofia Philipson presenterar propositionen och svarar på frågor.

Diskussion förs kring propositionen. Mötet diskuterar problem som uppstår när man ställer dessa krav i stadgarna. Ett problem som tas upp är när vi har en sökande som är 19 år eller yngre, är det då bättre med en vakant post eller vill man ändå ha en person på posten som bara är 19 år.

Tindra Hjort nämner att hon har varit i kontakt med tillståndsmyndigheten och de höll med och tyckte att det var en väldigt bra idé. Det finns även andra sektioner på LTH som har liknande stadgar.

Sektionsordförande emeritus Melinda Allgurén säger att detta är en väldigt rimlig proposition och att det är väldigt bra att vi informerar inför inval.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

**§15.4 Borttagande av pronomen i styrdokument, första läsningen** **Beslut** [7.4](#)

Vice Ordförande Cornelia Oddstig och Styrelseledamot med Socialt Ansvar Sara Eriksson presenterar propositionen och svarar på frågor.

Diskussion förs kring propositionen. Johanna Schedin föreslår att mötet ska tolka detta som en redaktionell ändring, alltså ändras inte någon innebörd.

Emanuel Edelstam yrkar på att tolka propositionen för borttagande av pronomen i styrdokument som en redaktionell ändring, alltså inte en faktisk stadgeändring.

Mötet beslutade

att godkänna yrkandet.



Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

**§15.5 Äskning av köksredskap** **Beslut** [7.5](#)

---

Sektionsordförande Tindra Hjort och Administrativt Ansvarig Stina Andersson presenterar propositionen.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.

**§15.6 Införande av policydokument angående alkoholserving** **Beslut** [7.6](#)

---

Sektionsordförande Tindra Hjort och Styrelseledamot med Eventansvar Sofia Philipson presenterar propositionen och svarar på frågor.

Sektionsordförande emeritus Melinda Allguren frågar om vi har planer på att ansöka om stadigvarande tillstånd. Sofia Philipson svarar att det inte är så i dagsläget men att det förs en diskussion.

Skattmästare emeritus Carl-Johan Stambolovski ställer frågan om propositionen kommer påverka Ølresan angående delen med sponsring. Sofia Philipson svarar att detta inte kommer sätta käppar i hjulet, det gäller att ha kontakt med tillstånd.

Diskussion förs kring propositionen.

Amanda Raaschou, Vice Cafémästare säger att det är en jättebra proposition, det har varit svårt att hitta informationen tidigare. Flera på mötet håller med.

Mötet beslutade

att bifalla propositionen i sin helhet.



**§16**    **Motioner** **Beslut**    **8**

---

**§16.1**    **Jubileum äskningsblankett** **Beslut**    **8.1**

---

Cajsa Svensson, Ledamot i Jubileumskommittén och Markus Lantto, Jubileumsmästare presenterar motionen och svarar på frågor.

Martin Plyming, PR-lök frågar varför denna äskning tas efter jubileumsbalen. Cajsa Svensson svarar att jubileumsgruppen blev tillsatta efter båda höstterminsmötena, och det har därför inte varit möjligt att äska tidigare.

Sofia Philipson och Axel Billing presenterar Styrelsens motions svar.

Diskussion förs kring motionen.

Mötet beslutade

att    bifalla motionen i sin helhet. .

**§16.2**    **Motion angående stadgeändringar 1, första läsningen** **Beslut**    **8.2**

---

Administrativt Ansvarig emeritus Elin Cardell presenterar motionen.

Styrelseledamot med Näringslivsansvar Felix Langenius och Styrelseledamot med Socialt Ansvar Sara Eriksson presenterar Styrelsens motions svar.

Talman Carl Bergquist öppnar upp för frågor.

Emanuel Edelstam ställer frågan om Teknologkåren har några styrdokument som kan säga emot detta. Elin Cardell svarar att hon har kollat och inte hittat några nuvarande eller äldre styrdokument som säger emot detta. Sara Eriksson nämner också att styrelsen har dubbelkollat.

Diskussion förs kring motionen.

Mötet beslutade

att    bifalla motionen i sin helhet.

**§16.3**    **Motion angående stadgeändringar 2, första läsningen** **Beslut**    **8.3**

---

Administrativt Ansvarig emeritus Elin Cardell presenterar motionen.

Cornelia Oddstig och Lukas Helleberg presenterar Styrelsens motions svar.

Talman Carl Bergquist öppnar upp för frågor.





Emanuel Edelstam frågar om målet med propositionen är att ett extrainsatt möte inte ska blockera en stadgeändring. Cornelia bekräftar att det är det som är målet och förklarar mer vad problemen blir med de olika alternativen.

Diskussion förs kring motionen och de olika alternativen. Ett av alternativen medför att det är möjligt att skjuta på en stadgeändring till ett nästa sektionsmöte. Emanuel Edelstam nämner att det kan uppstå problematik att kunna skjuta på ett beslut angående en stadgeändring.

Sektionsordförande emeritus Melinda Allgurén anser att alternativ (3) är ett lämpligt alternativ men nämner också att det finns chans att en stadgeändring kan ske på två extrainsatta sektionsmöten. Men det är en väldigt liten chans och Melinda Allgurén tycker att alternativ (3) är väldigt bra.

Under diskussionen lyfts problematik med alla alternativ beroende på hur man tolkar det, mötet kommer ändå fram till att alternativ (3) är rimligast utifrån vad ändringen vill åstadkomma.

Mötet beslutade

att bifalla motionen alternativ (3) utan ändringar.

#### **§16.4 Införande av Likabehandlingsutskottet, första läsningen      **Beslut**      [8.4](#)**

Alice Löving, Likabehandlingsombud och Moa Jansson, Likabehandlingsombud presenterar motionen och svarar på frågor.

Alva Hagström ställer frågan hur det har tänkt att inte krocka med Hera. Moa Jansson svarar att Hera är ju för tjejer och icke-binära, detta utskottet ska fokusera på likabehandling för alla. Alice Löving lägger till att det även är viktigt med en bra kommunikation mellan grupperna.

Sofie Rouse, SRM-ordförande undrar hur de tänker angående arbetsbelastningen. Som likabehandlingsombud kommer man behöva ta emot tunga grejer och samtidigt vara ordförande och leda ett utskott. Alice Löving svarar att det ändå finns en del saker som man kan hjälpas åt med inom utskottet, det gäller att lägga upp en rimlig plan.



Alexandra Rytten Torudd, Verkmästare frågar vad som menas med erforderligt antal och undrar hur tanken är att verksamheten kommer se ut. Alice Löving svarar att tanken är 6-8 personer i utskottet. Verksamheten bygger på lunchföreläsningar, studiegrupper, spelkvällar som syftar på att lära känna varandra. Inkluderande event med fokus på likabehandling och fokus på att lära känna andra på sektionen oberoende årskurs.

Elin Cardell ställer frågan om tanken är att ta med någon undergrupp från SRM, till exempel VM-truppen. Alice Löving svarar att de har pratat med VM-truppen och känner att arbetet är lite annorlunda, men att ett samarbete verkligen hade varit uppskattat. Elin Cardell förtydligar det kommer ju bli ett väldigt litet utskott och att man borde fundera på om man borde göra utskottet ännu större genom att ta undergrupper från SRM.

Malte Carmén och Sofia Philipson presenterar Styrelsens motionssvar.

Diskussion förs kring motionen. Det tas upp att Maskinsektionen ligger väldigt långt bak i tiden när det gäller denna frågan, speciellt om man jämför med resten av sektionerna på LTH. Det tas även upp att det kan bli svårt för ordförande och vice att leda ett utskott och se till så att alla mår bra i utskottet samtidigt som de har rollen som likabehandlingsombud. Det lyfts dock att detta är något som är värt att testa, med åren kommer utskottet kunna förbättras och om det inte funkar alls är det bara att gå tillbaka till hur det ser ut just nu.

Mötet beslutade

att bifalla motionen med Styrelsen ändringar.

*Mötet ajourneras i 5 minuter.*

*Mötet återupptas 21.54.*

---

**§16.5 Ändringar kring rollen sångarstridförman** **Beslut** **8.5**

Henrik Löf, vice Skattmästare presenterar motionen.

Ledamot med Kommunikationsansvar Lukas Helleberg och vice Ordförande Cornelia Oddstig presenterar Styrelsens motionssvar.



Talman Carl Bergquist öppnar upp för frågor.

Gabriel Berthet, After School-ansvarig undrar hur mycket arbete det egentligen är inför sångarstriden, det kan bli lite dötid under ett helt år. Henrik Löf svarar att projektarbetet börjar någon gång i mars. Henrik Löf nämner också att Kåren egentligen ska ha flera poster som ska planera hela eventet men de posterna är ofta vakanta, vilket bidrar till att det är mer arbetsbörda på Sångarstridsphørmännen på vardera sektion.

Talman Carl Bergquist öppnar upp för diskussion. I diskussionen lyfts att det är en lämplig ändring eftersom det är ett sektionsöverskridandeevent och att man bör anpassa sig till resten av sektionerna för att göra det enklare.

Mötet beslutade

att bifalla motionen alternativ (2) utan ändringar.

Vice Ordförande Cornelia Oddstig yrkar på

att under kvällen då man läser Sångarstridsphørman i handlingarna ska läsas som SåS-Mästare då det med motionen §16.5 byter namn till SåS-Mästare.

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

#### **§16.6 Äskning av Cheermaskot**

**Beslut**

**8.6**

Filippa Hain, Øverphøs och Edward Ramberg, Cophøs presenterar motionen och svarar på frågor. Cornelia förtydligar att det inte finns något motionssvar på grund av att det är en sen handling.

Amanda Raaschou, Vice Cafémästare frågar om maskoten har kommer få på sig några kläder. Edward Ramberg svarar att han kommer få en T-shirt. Erik Dättermark, M-cyklist ställer frågan om T-shirten är inräknad i budgeten. Edward Ramberg svarar att den inte är inräknad i budgeten men att det är en väldigt liten investering och att det kanske finns möjlighet att använda en nollningströja.



Styrelseledamot med Socialt Ansvar Sara Eriksson frågar hur tanken är att hålla koll på den, så att den inte försvinner eller ligger hemma hos någon i ett halvår. Edward Ramberg svarar att det finns mycket möjligheter till förvaring i bunkern och viktigt att ta hand om den efter användning.

Talman Carl Bergquist öppnar upp för diskussion.

Mötet beslutade

att godkänna äskningen.

---

**§17 Valärenden** **Beslut** [9](#)

Talman Carl Bergquist yrkar på

att godkänna resultatet även om röstlängden inte överensstämmer med röstsvaren, om skillnaden är så liten att den inte hade kunnat påverka resultatet för röstningen.

---

**§17.1 Valberedningen informerar** **Beslut**

Valberedningsordförande Alice Lundberg informerar om hur förberedelserna till val av funktionärer har gått till.

---

**§17.2 Fastställande av valförfarande** **Beslut**

Talman Carl Bergquist yrkar på

att använda *Riktlinje angående valförförande under Sektionsmöten.*

Mötet beslutade

att bifalla yrkandet.

---

**§17.3 Val av funktionärer** **Beslut**

**§17.3.1 Sångarstridsphørmann (2st)**

Valberedningens förslag Frida Möllerberg presenterar sig och svarar på frågor. Diskussion förs kring kandidaten.



Mötet beslutade

att välja Frida Möllerberg till Sångarstridsphørman.

Talman Carl Bergquist öppnar för spontankandideringar.

### §17.3.2 Alumniansvariga (2 st)

Valberedningen har inget förslag på kandidat till posten.

Talman Carl Bergquist öppnar för spontankandideringar.

### §17.3.3 Ledamot i TLTH:s valnämnd

Valberedningen har inget förslag på kandidat till posten. Motkandidat Eskil Wilgodt presenterar sig och svarar på frågor. Diskussion förs kring kandidaten.

Mötet beslutade

att välja Eskil Wilgodt till Sångarstridsphørman.

Talman Carl Bergquist yrkar på att vakantsätta valet av posterna *Sångarstridsphørman* och *Alumniansvariga*.

Mötet beslutar

att bifalla yrkandet.

## §18 Beslutsuppföljning

## Information

---

Inga beslut att följa upp.

## §19 Övrigt

## Diskussion

---

Benny Jiang, Cophøs nämner att det är temaslapp nu på onsdag den 17 maj. Vice Ordförande Cornelia informerar att man kan söka posterna, Sångarstridsphørman och Alumniansvariga på nästa styrelsemöte. Sektionsordförande Tindra påminner alla på sektionen om att vi ska flytta och att vi kommer att vara i M-huset efter sommaren. Talman Carl Bergquist påminner om att hämta ut ett jubileumsglas efter mötet.

## §20 TFMA

## Ordningsfråga

---



Talman Carl Bergquist förklarar mötet avslutat kl. 22.54.



Vid protokollet

Stina Andersson  
Administrativt Ansvarig

Johanna Schedin  
Justerare

Carl Bergquist  
Talman

Emanuel Edelstam  
Justerare